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Data Titular Mitjà

31 oct 2019 Crema un cotxe en un carrer de Roses i afecta la façana d'un edifici Diari de Girona

Superfície:19% Audiència:41.000 Valoració:493€

30 oct 2019 Crema un cotxe en un carrer de Roses i afecta la façana d'un edifici Empordà

Superfície:100% Audiència:853 Valoració:57€

30 oct 2019 Roses degusta una forta dosi de curts de terror i fantàstic Empordà

Superfície:100% Audiència:853 Valoració:57€

30 oct 2019 Vuitanta nens del poble participen en la nova edició del Taller d'Estudi Empordà

Superfície:100% Audiència:853 Valoració:20€

31 oct 2019 Yamaha: "Viñales puede convertirse en un problema para nosotros" Marca

Superfície:100% Audiència:253.635 Valoració:2.397€

30 oct 2019 Roses vol posar ordre als pisos turístics Cadena SER

Superfície:100% Audiència:3.091 Valoració:278€

30 oct 2019 Els ports de la Costa Brava, a prop del topall de creueristes Cadena SER

Superfície:100% Audiència:3.091 Valoració:278€

30 oct 2019 La badia de Roses i el delta de l'Ebre, en risc per l'augment del nivell del mar
C o r p o r a c i ó  C a t a l a n a  d e
Mitjans Audiovisuals

Superfície:100% Audiència:1.085 Valoració:73€

30 oct 2019 Roses viurà un pont de Hallowen fantàstic i terrorífic amb el II Festival de Curts Bai de Fest Vila de Roses

Superfície:100% Audiència:290 Valoració:19€

30 oct 2019 Els Anysetiers donen a la Fundació Roses Contra el Càncer 4.000 , i 2.000 euros a Tramuntanets Vila de Roses

Superfície:100% Audiència:290 Valoració:19€

30 oct 2019 Blanes agafa el relleu de Roses en l'ecomarxa del projecte 'Moute pel Mar' Vila de Roses

Superfície:100% Audiència:290 Valoració:19€

30 oct 2019 El rosinc Jordi Segura és el nou president de l'Associació de Donants de Sang de Girona Vila de Roses

Superfície:100% Audiència:290 Valoració:19€

30 oct 2019 261 jugadors, tècnics i directiva de l'A.E. Roses es presenten davant la seva afició Vila de Roses

Superfície:100% Audiència:290 Valoració:19€

31 oct 2019 Es crema un cotxe aquesta passada matinada a Roses Vila de Roses

Superfície:100% Audiència:290 Valoració:19€
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La Guàrdia Civil ha detingut els
dos xofers i el responsable de l'e-
quipatge d'un autobús perquè hi
transportaven , quilos de droga
ocults. La marihuana estava ama-

EVA BATLLE LA JONQUERA gada en un doble fons de la bodega
de l'autobús que fa la línia Alme-
ria-Brussel·les. Si l'estupefaent ha-
gués arribat al mercat negre, el seu
valor hauria estat de més de .
euros.

L'actuació de la Guàrdia Civil és
d'aquest passat diumenge, quan
pels volts de les deu de la nit els
agents estaven fent un control fis-
cal a l'N-II en sentit França, a la
Jonquera. Els policies van aturar
un autocar de línia regular que en
aquell moment feia la ruta entre
Almeria i Brussel·les. Durant la ins-
pecció, els agents van sospitar que
la bodega podria estar manipula-
da i que no es corresponia correc-
tament amb les dimensions de
l’autocar. Per això van realitzar una
inspecció més minuciosa i llavors
van descobrir un doble fons amb
diverses bosses envasades al buit. 

Un cop obertes van comprovar
que hi havia , quilos de droga.
Davant dels fets, van detenir els
dos conductors i el responsable del
control de l'equipatge. Tres homes
de nacionalitat marroquina que
van quedar acusats d'un delicte de
tràfic de drogues. Cal destacar que
en els últims quinze dies, segons
informa la Guàrdia Civil de Girona,
s’han confiscat un total de  qui-
los d'haixix i  quilos de marihua-
na,  valorats en més de . eu-
ros al mercat negre.

La Guàrdia Civil deté també a la Jonquera el
responsable de l’equipatge pels 28,5 quilos de
marihuana amagats a la bodega del vehicle



Enxampats els xofers d’un bus
amb droga en un doble fons

La droga descoberta a la bodega de l’autocar a la Jonquera. GUÀRDIA CIVIL

L’estat de la façana arran de l’incendi del vehicle. GERARD BLANCHÉ

EVA BATLLE ROSES

■ Incendi de vehicle a Roses amb
conseqüències per a un edifici ad-
jacent. La matinada de dimarts a
dimecres els Bombers van haver
de treballar per apagar les flames
que afectaven un cotxe aparcat al
carrer de Ramon i Cajal de la po-
blació. L’incendi va acabar des-
trossant completament el vehicle.
Segons els Bombers, de retruc, les
flames i l'alta temperatura van
causar danys a la façana d'un edi-

fici i, a més, es van esquerdar al-
guns vidres d'un habitatge i fins i
tot es va fondre la caixa de comp-
tador del gas. Arran d'això, els
Bombers -que van desplaçar una
dotació- van comprovar que no hi
hagués una fuita de gas. Malgrat
el fort ensurt, que va tenir lloc pels
volts de tres quarts de dues de la
matinada, no es van haver de la-
mentar ferits. Fins al lloc també
s'hi va desplaçar la Policia Local
de Roses.

Crema un cotxe en un
carrer de Roses i afecta
la façana d'un edifici
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Crema un cotxe en un carrer de
Roses i afecta la façana d'un edifici
Les flames esquerden alguns vidres de l'immoble i es fon la caixa del comptador del
gas

EVA BATLLE | DDG  30.10.2019 | 10:05

Aquesta matinada els Bombers han hagut de
treballar per apagar les flames que afectaven un
cotxe aparcat al carrer de Ramon i Cajal de la
població de Roses.

Un incendi que s'ha desenvolupat del tot i ha
acabat destrossant el vehicle. I segons els
Bombers, de retruc, les flames i l'alta temperatura
han causat problemes a la façana d'un edifici
perquè l'han deixada negre i a més, s'han
esquerdat alguns vidres d'un habitatge i fins i tot
s'ha fos la caixa de comptadors.

Arran d'això, fins i tot, ha calgut que els Bombers -que han desplaçat una dotació- comprovessin que
no hi hagués una fuita de gas, cosa que ha donat negatiu.

Malgrat el fort ensurt, que ha tingut lloc pels volts de tres quarts de dues dela matinada, no s'han de
lamentar ferits.

Fins al lloc també s'hi ha desplaçat la Policia Local de Roses.

Més informació

Localitzen les restes d'un cos a Vilaverd durant la cerca dels desapareguts pels aiguats.

«Desestacionalitzar» la pràctica dels esports nàutics, el repte del GEN Roses.

Un grup de voluntaris recull 560 quilos de brossa de la platja de l'Almadrava.

Rep les nostres newsletters al teu email APUNTA-T'HI
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Roses degusta una forta dosi de
curts de terror i fantàstic
Des de dijous i fins dissabte es programa el segon festival Bai de Fest al Teatre
Municipal

CRISTINA VILÀ  28.10.2019 | 19:09

Les projeccions es fan al Teatre Municipal de Roses BAI DE FEST

«El terror i el fantàstic estan molt arrelats a Catalunya», reconeixen els promotors del festival de curts
Bai de Fest que es fa des de dijous i fins dissabte al Teatre Municipal de Roses. Es tracta de la segona
edició d'una iniciativa cinematogràfica que l'any passat, en la seva estrena, ja va atraure un centenar
d'amants del gènere. Enguany, amb la projecció de quasi un centenar de curts elaborats per creadors
d'arreu de l'Estat espanyol, l'objectiu és «duplicar» l'audiència i anar fent-se un forat entre el públic
rosinc.

El festival, dirigit per José L. Santos, s'estrena dijous a les 9 del vespre amb el documental El
Monstruito, de Joanes Garmendia, una proposta enregistrada a Catalunya que parla «de com fer
cinema i sobreviure per projectar-lo». De fet, enllaça molt bé amb la filosofia del festival, ja que posa
l'accent en els nous cineastes mancats de recursos econòmics que s'obren pas a través del cinema de
guerrilla. Amb el festival ja estrenat, s'obre la nit Bai d'Horror amb una primera tongada de disset curts,
tots ells optant a algun dels premis, fins a les 2 de la matinada.

Propostes «low cost»

La segona jornada es fa divendres des de les 4 de la tarda i fins a les 9 del vespre. S'ha batejat com el
Bai de Family. Inclou la projecció del film i 28 curts per ser degustats en companyia. Divendres, però,
tindrà una segona part, des de les 10 del vespre fins a les 3 de la matinada, quan es projectaran 22
curts i el film englobats dins l'Horror Friki Night. Com expliquen els promotors del festival, en aquesta
secció es dona sortida a «curts» low cost, «una bogeria» de propostes fetes amb molt pocs recursos
però que, no per aquest motiu, han de ser menyspreades.

La darrera sessió es farà dissabte, des de les 4 de la tarda fins a les 10 del vespre, i s'ha anomenat Bai
de Fantàstic. Al final de la vetllada de dissabte, on es veuran setze curts de terror, es farà l'entrega de
premis i es projectarà el film Ojo por ojo (2018).

El programa íntegre del Festival. Font: Bai de Fest.

Els premis, que són simbòlics a excepció de l'Iris d'Or que està dotat amb 200 euros, són el ja
anomenat Iris d'Or al millor curt; l'Iris Vermell, al millor curt de terror; l'Iris Verd, al millor curt fantàstic;
EyeMation, al millor curt d'animació; Ànima Negra, al millor curt de temàtica freak o trash i el millor
curt del públic.

Aquest festival és impulsat pels integrants de l'associació cultural Bai de Fest. Com els seus
responsables expliquen, a Catalunya hi ha molta tirada pel món del terror i fantàstic. A banda d'ells, a
Girona també es fa el Festival Acocollona't. «Dins aquest món estem tots molt units», afirmen. Si del
festival rosinc se n'encarrega un equip de quatre persones, l'entitat són uns quants més, ja que també
fan activitats la resta de l'any. Així participen en el Carnaval, les barraques de la festa major, entre
altres propostes.

Més informació

«Desestacionalitzar» la pràctica dels esports nàutics, el repte del GEN Roses.

Un grup de voluntaris recull 560 quilos de brossa de la platja de l'Almadrava.

Desenes de persones participen en una neteja a l'Almadrava, a Roses.

Rep les nostres newsletters al teu email APUNTA-T'HI

Enquestes

ANAR A L'ENQUESTA ►

© Editoral Empordà, S.L. Tots els drets reservats.

Avís Legal | Política de Privacitat | Política de Cookies

Agenda Art Cinema Festivals Llibres Música Teatre

Serveis 29 de octubre de 2019

Figueres
22 / 13º

L'Escala
20 / 12º

Roses
20 / 14º

Empordà Més Noticies Cultura Esports Economia Opinió Oci Vida i Estil Comunitat Multimèdia

Temes relacionats: Cinema Curts Festival Bai de Fest Horror Roses

Teatre de Roses Terror

Mapa web

Alt Empordà

Temps
Oci a l'Empordà
Transit
Cartellera de cinemes
Catalunya

Clasificados

tucasa.com
Iberpisos
Iberanuncio
Ibercoches
Iberempleos
Cambalache

Especials

Loteria Nadal
Loteria del Nen
Fórmula 1
Premis Cinema
Calendari Escolar

emporda.info

Contacti
Qui som?
Anuncia't
Localització
Avís legal
Política de cookies
Política de privacitat
RSS

Publicitat

Tarifes
Contratar
Branded Content

Diari de Girona | Diario de Ibiza | Diario de Mallorca | Empordà | Faro de Vigo | Información | La Opinión A Coruña | La Opinión de
Málaga | La Opinión de Murcia | El Día | La Opinión de Zamora | La Provincia | La Nueva España | Levante-EMV | Mallorca Zeitung |
Regió 7 | Superdeporte | The Adelaide Review | 97.7 La Radio | Euroresidentes | Lotería Navidad | Premis cinema | Compra Mejor |
Prensa Ibérica 360 | Neomotor | Guapísimas

Altres webs de Prensa Ibérica Media

SUBSCRIU-TE



Compartir a TwitterCompartir a Facebook

emporda.info » Cultura

Roses

Roses degusta una forta dosi de
curts de terror i fantàstic
Des de dijous i fins dissabte es programa el segon festival Bai de Fest al Teatre
Municipal

CRISTINA VILÀ  28.10.2019 | 19:09

Les projeccions es fan al Teatre Municipal de Roses BAI DE FEST

«El terror i el fantàstic estan molt arrelats a Catalunya», reconeixen els promotors del festival de curts
Bai de Fest que es fa des de dijous i fins dissabte al Teatre Municipal de Roses. Es tracta de la segona
edició d'una iniciativa cinematogràfica que l'any passat, en la seva estrena, ja va atraure un centenar
d'amants del gènere. Enguany, amb la projecció de quasi un centenar de curts elaborats per creadors
d'arreu de l'Estat espanyol, l'objectiu és «duplicar» l'audiència i anar fent-se un forat entre el públic
rosinc.

El festival, dirigit per José L. Santos, s'estrena dijous a les 9 del vespre amb el documental El
Monstruito, de Joanes Garmendia, una proposta enregistrada a Catalunya que parla «de com fer
cinema i sobreviure per projectar-lo». De fet, enllaça molt bé amb la filosofia del festival, ja que posa
l'accent en els nous cineastes mancats de recursos econòmics que s'obren pas a través del cinema de
guerrilla. Amb el festival ja estrenat, s'obre la nit Bai d'Horror amb una primera tongada de disset curts,
tots ells optant a algun dels premis, fins a les 2 de la matinada.

Propostes «low cost»

La segona jornada es fa divendres des de les 4 de la tarda i fins a les 9 del vespre. S'ha batejat com el
Bai de Family. Inclou la projecció del film i 28 curts per ser degustats en companyia. Divendres, però,
tindrà una segona part, des de les 10 del vespre fins a les 3 de la matinada, quan es projectaran 22
curts i el film englobats dins l'Horror Friki Night. Com expliquen els promotors del festival, en aquesta
secció es dona sortida a «curts» low cost, «una bogeria» de propostes fetes amb molt pocs recursos
però que, no per aquest motiu, han de ser menyspreades.

La darrera sessió es farà dissabte, des de les 4 de la tarda fins a les 10 del vespre, i s'ha anomenat Bai
de Fantàstic. Al final de la vetllada de dissabte, on es veuran setze curts de terror, es farà l'entrega de
premis i es projectarà el film Ojo por ojo (2018).

El programa íntegre del Festival. Font: Bai de Fest.

Els premis, que són simbòlics a excepció de l'Iris d'Or que està dotat amb 200 euros, són el ja
anomenat Iris d'Or al millor curt; l'Iris Vermell, al millor curt de terror; l'Iris Verd, al millor curt fantàstic;
EyeMation, al millor curt d'animació; Ànima Negra, al millor curt de temàtica freak o trash i el millor
curt del públic.

Aquest festival és impulsat pels integrants de l'associació cultural Bai de Fest. Com els seus
responsables expliquen, a Catalunya hi ha molta tirada pel món del terror i fantàstic. A banda d'ells, a
Girona també es fa el Festival Acocollona't. «Dins aquest món estem tots molt units», afirmen. Si del
festival rosinc se n'encarrega un equip de quatre persones, l'entitat són uns quants més, ja que també
fan activitats la resta de l'any. Així participen en el Carnaval, les barraques de la festa major, entre
altres propostes.

Més informació

«Desestacionalitzar» la pràctica dels esports nàutics, el repte del GEN Roses.

Un grup de voluntaris recull 560 quilos de brossa de la platja de l'Almadrava.

Desenes de persones participen en una neteja a l'Almadrava, a Roses.

Rep les nostres newsletters al teu email APUNTA-T'HI

Enquestes

ANAR A L'ENQUESTA ►

© Editoral Empordà, S.L. Tots els drets reservats.

Avís Legal | Política de Privacitat | Política de Cookies

Agenda Art Cinema Festivals Llibres Música Teatre

Serveis 29 de octubre de 2019

Figueres
22 / 13º

L'Escala
20 / 12º

Roses
20 / 14º

Empordà Més Noticies Cultura Esports Economia Opinió Oci Vida i Estil Comunitat Multimèdia

Temes relacionats: Cinema Curts Festival Bai de Fest Horror Roses

Teatre de Roses Terror

Mapa web

Alt Empordà

Temps
Oci a l'Empordà
Transit
Cartellera de cinemes
Catalunya

Clasificados

tucasa.com
Iberpisos
Iberanuncio
Ibercoches
Iberempleos
Cambalache

Especials

Loteria Nadal
Loteria del Nen
Fórmula 1
Premis Cinema
Calendari Escolar

emporda.info

Contacti
Qui som?
Anuncia't
Localització
Avís legal
Política de cookies
Política de privacitat
RSS

Publicitat

Tarifes
Contratar
Branded Content

Diari de Girona | Diario de Ibiza | Diario de Mallorca | Empordà | Faro de Vigo | Información | La Opinión A Coruña | La Opinión de
Málaga | La Opinión de Murcia | El Día | La Opinión de Zamora | La Provincia | La Nueva España | Levante-EMV | Mallorca Zeitung |
Regió 7 | Superdeporte | The Adelaide Review | 97.7 La Radio | Euroresidentes | Lotería Navidad | Premis cinema | Compra Mejor |
Prensa Ibérica 360 | Neomotor | Guapísimas

Altres webs de Prensa Ibérica Media

SUBSCRIU-TE



Compartir a TwitterCompartir a Facebook

emporda.info » Cultura

Roses

Roses degusta una forta dosi de
curts de terror i fantàstic
Des de dijous i fins dissabte es programa el segon festival Bai de Fest al Teatre
Municipal

CRISTINA VILÀ  28.10.2019 | 19:09

Les projeccions es fan al Teatre Municipal de Roses BAI DE FEST

«El terror i el fantàstic estan molt arrelats a Catalunya», reconeixen els promotors del festival de curts
Bai de Fest que es fa des de dijous i fins dissabte al Teatre Municipal de Roses. Es tracta de la segona
edició d'una iniciativa cinematogràfica que l'any passat, en la seva estrena, ja va atraure un centenar
d'amants del gènere. Enguany, amb la projecció de quasi un centenar de curts elaborats per creadors
d'arreu de l'Estat espanyol, l'objectiu és «duplicar» l'audiència i anar fent-se un forat entre el públic
rosinc.

El festival, dirigit per José L. Santos, s'estrena dijous a les 9 del vespre amb el documental El
Monstruito, de Joanes Garmendia, una proposta enregistrada a Catalunya que parla «de com fer
cinema i sobreviure per projectar-lo». De fet, enllaça molt bé amb la filosofia del festival, ja que posa
l'accent en els nous cineastes mancats de recursos econòmics que s'obren pas a través del cinema de
guerrilla. Amb el festival ja estrenat, s'obre la nit Bai d'Horror amb una primera tongada de disset curts,
tots ells optant a algun dels premis, fins a les 2 de la matinada.

Propostes «low cost»

La segona jornada es fa divendres des de les 4 de la tarda i fins a les 9 del vespre. S'ha batejat com el
Bai de Family. Inclou la projecció del film i 28 curts per ser degustats en companyia. Divendres, però,
tindrà una segona part, des de les 10 del vespre fins a les 3 de la matinada, quan es projectaran 22
curts i el film englobats dins l'Horror Friki Night. Com expliquen els promotors del festival, en aquesta
secció es dona sortida a «curts» low cost, «una bogeria» de propostes fetes amb molt pocs recursos
però que, no per aquest motiu, han de ser menyspreades.

La darrera sessió es farà dissabte, des de les 4 de la tarda fins a les 10 del vespre, i s'ha anomenat Bai
de Fantàstic. Al final de la vetllada de dissabte, on es veuran setze curts de terror, es farà l'entrega de
premis i es projectarà el film Ojo por ojo (2018).

El programa íntegre del Festival. Font: Bai de Fest.

Els premis, que són simbòlics a excepció de l'Iris d'Or que està dotat amb 200 euros, són el ja
anomenat Iris d'Or al millor curt; l'Iris Vermell, al millor curt de terror; l'Iris Verd, al millor curt fantàstic;
EyeMation, al millor curt d'animació; Ànima Negra, al millor curt de temàtica freak o trash i el millor
curt del públic.

Aquest festival és impulsat pels integrants de l'associació cultural Bai de Fest. Com els seus
responsables expliquen, a Catalunya hi ha molta tirada pel món del terror i fantàstic. A banda d'ells, a
Girona també es fa el Festival Acocollona't. «Dins aquest món estem tots molt units», afirmen. Si del
festival rosinc se n'encarrega un equip de quatre persones, l'entitat són uns quants més, ja que també
fan activitats la resta de l'any. Així participen en el Carnaval, les barraques de la festa major, entre
altres propostes.

Més informació

«Desestacionalitzar» la pràctica dels esports nàutics, el repte del GEN Roses.

Un grup de voluntaris recull 560 quilos de brossa de la platja de l'Almadrava.

Desenes de persones participen en una neteja a l'Almadrava, a Roses.
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Vuitanta nens del poble participen
en la nova edició del Taller d'Estudi
L'objectiu és afavorir l'organització, l'estudi i la planificació dels alumnes

EMPORDA.INFO  28.10.2019 | 19:09

La regidoria d'Ensenyament de l'Ajuntament de
Roses va iniciar, a mitjan mes d'octubre, una nova
edició del Taller d'Estudi. Aquesta activitat, que es
realitza en horari extraescolar, ofereix als
participants dues hores setmanals d'estudi gratuït
fins al mes de juny.

Les sessions s'adrecen a alumnes de 3r a 6è de
primària seleccionats per les escoles en funció de
les seves necessitats. El total d'infants que hi
participen són un grup de vuitanta, i pertanyen a les
escoles Els Grecs, Montserrat Vayreda, Narcís
Monturiol i Vicens Vives. D'aquests, quaranta són de cicle superior (5è i 6è), i quaranta de cicle mitjà
(3r i 4t). Cada cicle es distribueix en grups de deu alumnes per facilitar l'atenció propera i
personalitzada, i cada classse disposa d'un monitor i un supervisor pedagògic que coordina les
activitats.

Aquest Taller d'Estudi, impulsat pel consistori, pretén afavorir l'organització, l'estudi i la planificació
dels alumnes, amb l'objectiu d'afavorir l'èxit escolar, tot potenciant la igualtat d'oportunitats entre ells.

Més informació

Crema un cotxe en un carrer de Roses i afecta la façana d'un edifici.

«Desestacionalitzar» la pràctica dels esports nàutics, el repte del GEN Roses.

Un grup de voluntaris recull 560 quilos de brossa de la platja de l'Almadrava.
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Síguenos en

Yamaha: "Viñales puede convertirse en un
problema para nosotros"

GP Malasia MotoGP 2019 • Jarvis admite que si Rossi decide seguir y suben a Quartararo puede salir

31/10/2019 | 06:44 CETJaime Martín Sepang

E n el paddock de MotoGP cada vez hay un mayor convencimiento de lo que
puede pasar en el equipo oficial de Yamaha en 2021. Se perfila una dupla

Rossi-Quartararo. De hecho, desde el Petronas Yamaha dan casi por hecho que
perderán al francés. Y en cuanto a Vale, el italiano sabe por boca de sus jefes
que si opta por no retirarse siempre tendrá un lugar en su formación.

Por supuesto, esto tendría como consecuencia la salida de la marca de los
diapasones de Viñales, que actualmente es el piloto de su casa mejor
clasificado en la general y el único que les ha dado una victoria este curso, en
Holanda. De hecho, en Phillip Island, el gerundense mostró una fortaleza
bestial logrando una destacada pole, mostrando un ritmo brutal en los
entrenamientos, liderando gran parte de la carrera y sólo cediendo ante el
imparable Márquez en el giro final. Ese es el Maverick que todos desean en el
conjunto japonés. Tiene un año más de contrato, pero la renovación o no
debe proponerse en los próximos meses, dado que en MotoGP ya casi todos los
pilotos están negociando, o al menos, tanteando sus opciones para dentro de dos
campañas.

Lin Jarvis, jefe de equipo Yamaha

MARCA sondeó al máximo responsable de Yamaha en MotoGP para saber cuál era
la situación con el de Roses y Lin Jarvis confiesa, tras una larga explicación,
que la coyuntura puede volverse complicada... si sigue así de fuerte. "Es muy
pronto para hablar de 2021, es dentro de dos años. Obviamente, el año que viene
los cuatro pilotos seguirán igual. La cuestión es qué pasará con el plan para
2021. Lógicamente, para el equipo de fábrica necesitamos a dos pilotos
rápidos y competitivos. Fabio, obviamente, es un piloto muy interesante,
muy rápido, con lo que es lógico que después de pasar dos años en la escuadra
satélite quiera saltar al conjunto oficial. Por supuesto que estamos interesados en
él. También Maverick es muy interesante porque es muy rápido y tiene
cuatro años de experiencia. Lo hemos visto en varias carreras. Pudo ganar en
Australia, pero nuestra moto no era lo suficientemente rápida, como, por
desgracia, vimos en la recta al empezar la última vuelta. Pero cuando Maverick
está en su 'zona' es muy competitivo, con lo que aún creo que tiene
potencial para ganar campeonatos, en mi opinión. Así que Maverick es muy
interesante. Valentino también es interesante por diferentes razones: él es
altamente competitivo muchas veces, con lo que ciertamente está en el 'top' de
los pilotos 'top'. Pero, lógicamente, la gran pregunta es si seguirá o no. Hay que
esperar y ver. Por el momento, no es un problema porque no pasa nada y
no tenemos que tomar decisiones, pero se puede convertir en un
problema", manifiesta.

Lin Jarvis, jefe de equipo Yamaha

El dirigente británico también es consciente de que Viñales puede decidir no
esperar a que se decida Rossi y contacte con otros fabricantes -saben que
gusta y mucho en Ducati-. Aunque Valentino ha reiterado que se tomará varias
carreras de 2020 para evaluar si continúa, el directivo inglés admite que antes de
Qatar ya habrán planificado todo. "Veremos. Sólo podemos controlar las cosas
que están bajo tu control. Tú no puedes controlar lo que hacen los demás o lo
que otras personas piensan. Nosotros, por ahora, ya hemos discutido sobre el
tiempo para hacer el plan de cara al futuro. Y ahora es muy pronto, con lo que lo
hablaremos en el periodo invernal. Entonces, veremos qué planes
hacemos. Dependerá de las intenciones de Maverick. Por ahora, yo creo que
quiere quedarse con nosotros. Pero, obviamente, es importante que nuestra
moto sea más competitiva. Él se unió a nosotros en 2016, nosotros ganamos el
Mundial en 2015 con Jorge (Lorenzo), con lo que llegó en un momento que parecía
que iba a ser un buen momento, pero, por desgracia, fue el momento en el que
empezamos a perder el camino. Con lo que a pesar de que ganó muchas
carreras al comienzo, después de vencerlas, fue cuando los otros
empezaron a entender la nueva electrónica. Ellos empezaron a ir en la
dirección correcta y nosotros comenzamos a ir en la equivocada, añade.

Y recalca: "Por desgracia, los primeros años con Maverick empezaron muy
bien, mostró su verdadero potencial, pero nosotros fallamos en darle una
buena moto. También a veces Maverick perdió su foco de atención y fue
incosistente con sus resultados. Pero nosotros sabemos que cuando él pilota la
Yamaha y se siente cómodo con la moto y la moto es rápida él puede ser
imbatible. Eso es lo que nos interesa de Maverick hoy y también en el futuro".

Temas relacionados Motor MotoGP GP Malasia MotoGP Maverick Viñales

Fabio Quartararo Valentino Rossi

Viñales y Quartararo se saludan en el podio de Phillip Island. AFP
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altamente competitivo muchas veces, con lo que ciertamente está en el 'top' de
los pilotos 'top'. Pero, lógicamente, la gran pregunta es si seguirá o no. Hay que
esperar y ver. Por el momento, no es un problema porque no pasa nada y
no tenemos que tomar decisiones, pero se puede convertir en un
problema", manifiesta.

Lin Jarvis, jefe de equipo Yamaha

El dirigente británico también es consciente de que Viñales puede decidir no
esperar a que se decida Rossi y contacte con otros fabricantes -saben que
gusta y mucho en Ducati-. Aunque Valentino ha reiterado que se tomará varias
carreras de 2020 para evaluar si continúa, el directivo inglés admite que antes de
Qatar ya habrán planificado todo. "Veremos. Sólo podemos controlar las cosas
que están bajo tu control. Tú no puedes controlar lo que hacen los demás o lo
que otras personas piensan. Nosotros, por ahora, ya hemos discutido sobre el
tiempo para hacer el plan de cara al futuro. Y ahora es muy pronto, con lo que lo
hablaremos en el periodo invernal. Entonces, veremos qué planes
hacemos. Dependerá de las intenciones de Maverick. Por ahora, yo creo que
quiere quedarse con nosotros. Pero, obviamente, es importante que nuestra
moto sea más competitiva. Él se unió a nosotros en 2016, nosotros ganamos el
Mundial en 2015 con Jorge (Lorenzo), con lo que llegó en un momento que parecía
que iba a ser un buen momento, pero, por desgracia, fue el momento en el que
empezamos a perder el camino. Con lo que a pesar de que ganó muchas
carreras al comienzo, después de vencerlas, fue cuando los otros
empezaron a entender la nueva electrónica. Ellos empezaron a ir en la
dirección correcta y nosotros comenzamos a ir en la equivocada, añade.

Y recalca: "Por desgracia, los primeros años con Maverick empezaron muy
bien, mostró su verdadero potencial, pero nosotros fallamos en darle una
buena moto. También a veces Maverick perdió su foco de atención y fue
incosistente con sus resultados. Pero nosotros sabemos que cuando él pilota la
Yamaha y se siente cómodo con la moto y la moto es rápida él puede ser
imbatible. Eso es lo que nos interesa de Maverick hoy y también en el futuro".

Temas relacionados Motor MotoGP GP Malasia MotoGP Maverick Viñales

Fabio Quartararo Valentino Rossi

Viñales y Quartararo se saludan en el podio de Phillip Island. AFP
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Roses vol posar ordre als pisos turístics. De moment, pujant la taxa per obrir-ne un

de 78 euros a 450 euros.

El tinent d'alcalde de Promoció Econòmica Fèlix Llorens no vol limitar el número de

pisos turístics, però sí que creu que cal millorar-ne la qualitatt.

Fins ara, només eren 78 euros perquè l'ajuntament volia fer aflorar els habitatges

il·legals. El govern dona aquesta fase per tancada i, a partir de demà, obrir un pis

turístic costarà 450 euros.

Els pisos il·legals, diu el tinent d'alcalde: els perseguiran i forçaran que es legalitzin.

LO MÁS VISTO

Roses vol posar ordre als pisos turístics

De moment, pujant la taxa per obrir-ne un de 78 euros a 450 euros

Imatge de Roses / Sascha Grosser

DAVID PARREÑO MONT Roses 30/10/2019 - 09:42 h. CET

Escucha Fèlix Llorens: "Tenim alertes que molts habitatges que no

compleixen uns mínims de qualitat" en Play SER

El Bisbe de Girona
demana
l'alliberament dels

líders independentistes

La protesta veïnal
frena la pujada
d'impostos prevista

a Olot

Pep Lluís Martí:
"Confonem intensitat
amb defensar. Hem

de ser intensos també atacant"

Els sabotatges
obliguen a reduir la
velocitat dels trens

Mor Jordi Muxach,
el pastor de La
Coloma

Últimas noticias Hemeroteca 31 de octubre de 2019 Actualizado a las 07:58 CET

ESCUCHA LA RADIO

CATALUNYA

PROGRAMAS Y PODCAST EMISORAS DEPORTES BOLETÍN INFORMATIVO



RÀDIO GIRONA

Comentarios

Els ports de Palamós i Roses han arribat al seu màxim de creueristes. Ho creu el

gerent de Ports de la Generalitat, després que aquest any el número de viatgers

hagi pujat un 11%. Per primer cop, els ports gironins han rebut 56.700 creueristes

en una temporada.

La temporada dels dos ports de la Costa Brava ha acabat amb 50 escales -quatre

menys que l'any passat-, però els creuers han vingut més plens. 54.200 passatgers

han anat a Palamós, mentre que el 5% restant ha anat a Roses.

El gerent de Ports de la Generalitat, Joan Pere Gómez, creu que amb aquest

augment de l'11% no és contradictori amb una política de sostenibilitat i la recerca

d'un turisme de qualitat, de manera que s'està a punt d'arribar al nivell de màxim de

creueristes.

El creuer més gran ha el Marella Discovery 2, amb una capacitat per a més de 2MIL

passatgers i 740 tripulants. El 70% de les línies de creuers que han arribat als ports

de Roses i Palamós han sigut de luxe. Pel que fa a la procedència, un 80% han estat

del Regne Unit, mentre que menys d'un 10% han vingut de l'Amèrica del Nord.

LO MÁS VISTO

Els ports de la Costa Brava, a prop del

topall de creueristes

Per primer cop, els ports gironins han rebut 56.700 creueristes en una temporada

El creuer Marella Dream, aquest dimarts al port de Palamós / Ports de la Generalitat

DAVID PARREÑO MONT Girona 29/10/2019 - 10:29 h. CET
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La badia de Roses i el delta de l'Ebre, en
risc per l'augment del nivell del mar
300 milions de persones amenaçades pel nivell del mar, el triple del previst fins

ara, amb Àsia com el continent més afectat

TEMA: CRISI CLIMÀTICA

El delta de l'Ebre és la part més amenaçada a Catalunya

L'augment del nivell del mar degut a l'escalfament global amenaça molta més població del

que suposen els models actuals. Així ho conclou un estudi publicat a la revista Nature

Communications.

Els autors són Scott Kulp i Benjamin Strauss, de Climate Central, una organització sense

ànim de lucre de Princeton (Estats Units), que proporciona informació sobre clima i energia al

públic i a polítics, per ajudar-los en les seves decisions.

Els dos investigadors han fet servir un nou model digital anomenat CoastalDEM, que utilitza

xarxes neurals -un sistema d'aprenentatge i processament inspirat en el funcionament del

sistema nerviós humà. Segons aquest model, actualment hi ha 110 milions de persones que

viuen per sota del nivell de la marea alta. Estimacions prèvies ho xifraven en 28 milions. I

250 milions són en llocs per sota dels nivells actuals de les inundacions anuals. La xifra

estimada era de 65 milions.

Fins a 460 milions de persones en risc el 2100

Però els autors fan previsions sobre quantes persones es trobaran en llocs de risc segons

com evolucionin les emissions de gasos d'hivernacle com el diòxid de carboni. Si aquestes

emissions arribessin a un pic el 2020, a mitjans de segle hi hauria entre 270 i 320 milions de

persones en llocs que s'inundaran almenys un cop a l'any. Això és més del triple del que

preveuen els models utilitzats actualment, que preveien entre 71 i 86 milions de persones.

Si les emissions segueixen augmentant, el 2050 el nombre de persones afectades variaria

poc: de 280 a 330 milions. Però el gran canvi es produiria a finals de segle. Així, amb

l'escenari de baixes emissions, el 2100 hi haurà entre 300 i 400 milions de persones

afectades per inundacions anuals. I si les emissions augmenten al ritme actual, seran entre

330 i 460 milions. Novament, és més del triple del que preveuen els models fets servir fins

ara.

Els autors també han calculat que actualment hi ha 1.000 milions de persones que viuen en

zones menys de 10 metres per sobre del nivell de la marea alta i que n'hi ha 250 milions

establertes menys d'un metre per sobre del nivell que assoleix la marea alta.

Els autors consideren que el seu sistema corregeix errors del que es fa servir actualment, que

cometia interpretacions equivocades quan les imatges per satèl·lit mostraven edificis o

arbres.

Un mapa detallat

Les prediccions no depenen només de les emissions, sinó de l'augment del nivell del mar que

produeixin. Per això, hi ha un gran marge de resultats. En l'escenari més pessimista, amb

augment d'emissions i un desglaç important del gel antàrtic, els dos investigadors calculen

que el 2100 hi haurà entre 380 i 630 milions de persones vivint en àrees vulnerables.

A la web de Climate Central hi ha un resum en anglès de l'article i un mapa interactiu per

observar les previsions a qualsevol dels 135 països analitzats.

Això permet observar que l'Àsia és el continent més afectat i que fins i tot amb reduccions

de les emissions hi haurà 6 països especialment perjudicats, que són, per aquest ordre, la

Xina, Bangladesh, l'Índia, el Vietnam, Indonèsia i Tailàndia, on 237 milions de persones

poden patir inundacions als llocs de la costa on viuen el 2050. El càlcul actual era de 183

milions. A la Xina hi haurà 93 milions d'afectats i a Bangladesh 42 milions.

Inundacions a Dacca, capital de Bangladesh (Masud Ananda/Flickr)

Les previsions són molt pitjors per al 2100. En aquests països, ara hi ha 250 milions de

persones que viuen per sota del nivell de la marea alta. Això indica que les xifres reals poden

ser molt pitjors, perquè els autors no han considerat el previsible augment de població.

Zones afectades a Catalunya

El mapa permet veure les zones de risc a Catalunya. Una és la badia de Roses, fins a Sant

Martí d'Empúries, i inclou, a l'interior, els Estanys, a la part nord dels Aiguamolls de

l'Empordà.

També estan en risc els Aiguamolls del Baix Empordà, al sud de l'Estartit. Finalment, l'àrea

més afectada és el delta de l'Ebre, on gairebé tot té el color vermell d'alarma.

A la resta del sud d'Europa destaquen el Parc Nacional de Doñana, la Manga del Mar Menor,

a Múrcia, i el nord-est d'Itàlia, incloent-hi Trieste, Venècia i Ravenna.

També estan en risc moltes zones de l'est de França, de l'est i l'oest del Regne Unit -com

Liverpool-, tot el litoral des del nord de França fins a l'oest de Dinamarca, incloent-hi, per tant,

Bèlgica, Holanda i una part d'Alemanya, una part del nord de Polònia i part de la costa de

Lituània.

Els Estats Units també es veuran afectats. Estaran en risc Louisiana i Florida, però també

Long Island, a Nova York, i cap a l'interior, les terres situades al llarg del riu Delaware.

Provocarà grans migracions

Per a Scott Kulp, autor principal de l'estudi, aquestes dades mostren el potencial de

l'escalfament global perquè en el transcurs d'una vida humana puguem veure com es

modifiquen ciutats, línies de costa, economies i regions senceres:

"Com que la línia de marea puja per sobre del terreny que la gent anomena llar,

els països hauran de confrontar cada vegada més qüestions sobre si les

defenses costaneres els protegeixen i quant i com."

Per això els autors destaquen que les comunitats costaneres han de preparar-se "per a futurs

molt més difícils dels que actualment s'han anticipat":

"Treballs recents suggereixen que fins i tot als Estats Units la pujada del nivell

del mar pot induir migracions a gran escala des de zones de costa sense

protecció, redistribuint la població i provocant molta més pressió a les àrees

interiors."

També demanen més recerca per establir a escala global les característiques i localitzacions

de les respostes migratòries a l'escalfament global i el risc creixent d'inundacions, "per

minimitzar el dany humà potencial causat per aquestes amenaces".

ARXIVAT A: CRISI CLIMÀTICA MIGRACIONS
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La badia de Roses i el delta de l'Ebre, en
risc per l'augment del nivell del mar
300 milions de persones amenaçades pel nivell del mar, el triple del previst fins

ara, amb Àsia com el continent més afectat

TEMA: CRISI CLIMÀTICA

El delta de l'Ebre és la part més amenaçada a Catalunya

L'augment del nivell del mar degut a l'escalfament global amenaça molta més població del

que suposen els models actuals. Així ho conclou un estudi publicat a la revista Nature

Communications.

Els autors són Scott Kulp i Benjamin Strauss, de Climate Central, una organització sense

ànim de lucre de Princeton (Estats Units), que proporciona informació sobre clima i energia al

públic i a polítics, per ajudar-los en les seves decisions.

Els dos investigadors han fet servir un nou model digital anomenat CoastalDEM, que utilitza

xarxes neurals -un sistema d'aprenentatge i processament inspirat en el funcionament del

sistema nerviós humà. Segons aquest model, actualment hi ha 110 milions de persones que

viuen per sota del nivell de la marea alta. Estimacions prèvies ho xifraven en 28 milions. I

250 milions són en llocs per sota dels nivells actuals de les inundacions anuals. La xifra

estimada era de 65 milions.

Fins a 460 milions de persones en risc el 2100

Però els autors fan previsions sobre quantes persones es trobaran en llocs de risc segons

com evolucionin les emissions de gasos d'hivernacle com el diòxid de carboni. Si aquestes

emissions arribessin a un pic el 2020, a mitjans de segle hi hauria entre 270 i 320 milions de

persones en llocs que s'inundaran almenys un cop a l'any. Això és més del triple del que

preveuen els models utilitzats actualment, que preveien entre 71 i 86 milions de persones.

Si les emissions segueixen augmentant, el 2050 el nombre de persones afectades variaria

poc: de 280 a 330 milions. Però el gran canvi es produiria a finals de segle. Així, amb

l'escenari de baixes emissions, el 2100 hi haurà entre 300 i 400 milions de persones

afectades per inundacions anuals. I si les emissions augmenten al ritme actual, seran entre

330 i 460 milions. Novament, és més del triple del que preveuen els models fets servir fins

ara.

Els autors també han calculat que actualment hi ha 1.000 milions de persones que viuen en

zones menys de 10 metres per sobre del nivell de la marea alta i que n'hi ha 250 milions

establertes menys d'un metre per sobre del nivell que assoleix la marea alta.

Els autors consideren que el seu sistema corregeix errors del que es fa servir actualment, que

cometia interpretacions equivocades quan les imatges per satèl·lit mostraven edificis o

arbres.

Un mapa detallat

Les prediccions no depenen només de les emissions, sinó de l'augment del nivell del mar que

produeixin. Per això, hi ha un gran marge de resultats. En l'escenari més pessimista, amb

augment d'emissions i un desglaç important del gel antàrtic, els dos investigadors calculen

que el 2100 hi haurà entre 380 i 630 milions de persones vivint en àrees vulnerables.

A la web de Climate Central hi ha un resum en anglès de l'article i un mapa interactiu per

observar les previsions a qualsevol dels 135 països analitzats.

Això permet observar que l'Àsia és el continent més afectat i que fins i tot amb reduccions

de les emissions hi haurà 6 països especialment perjudicats, que són, per aquest ordre, la

Xina, Bangladesh, l'Índia, el Vietnam, Indonèsia i Tailàndia, on 237 milions de persones

poden patir inundacions als llocs de la costa on viuen el 2050. El càlcul actual era de 183

milions. A la Xina hi haurà 93 milions d'afectats i a Bangladesh 42 milions.

Inundacions a Dacca, capital de Bangladesh (Masud Ananda/Flickr)

Les previsions són molt pitjors per al 2100. En aquests països, ara hi ha 250 milions de

persones que viuen per sota del nivell de la marea alta. Això indica que les xifres reals poden

ser molt pitjors, perquè els autors no han considerat el previsible augment de població.

Zones afectades a Catalunya

El mapa permet veure les zones de risc a Catalunya. Una és la badia de Roses, fins a Sant

Martí d'Empúries, i inclou, a l'interior, els Estanys, a la part nord dels Aiguamolls de

l'Empordà.

També estan en risc els Aiguamolls del Baix Empordà, al sud de l'Estartit. Finalment, l'àrea

més afectada és el delta de l'Ebre, on gairebé tot té el color vermell d'alarma.

A la resta del sud d'Europa destaquen el Parc Nacional de Doñana, la Manga del Mar Menor,

a Múrcia, i el nord-est d'Itàlia, incloent-hi Trieste, Venècia i Ravenna.

També estan en risc moltes zones de l'est de França, de l'est i l'oest del Regne Unit -com

Liverpool-, tot el litoral des del nord de França fins a l'oest de Dinamarca, incloent-hi, per tant,

Bèlgica, Holanda i una part d'Alemanya, una part del nord de Polònia i part de la costa de

Lituània.

Els Estats Units també es veuran afectats. Estaran en risc Louisiana i Florida, però també

Long Island, a Nova York, i cap a l'interior, les terres situades al llarg del riu Delaware.

Provocarà grans migracions

Per a Scott Kulp, autor principal de l'estudi, aquestes dades mostren el potencial de

l'escalfament global perquè en el transcurs d'una vida humana puguem veure com es

modifiquen ciutats, línies de costa, economies i regions senceres:

"Com que la línia de marea puja per sobre del terreny que la gent anomena llar,

els països hauran de confrontar cada vegada més qüestions sobre si les

defenses costaneres els protegeixen i quant i com."

Per això els autors destaquen que les comunitats costaneres han de preparar-se "per a futurs

molt més difícils dels que actualment s'han anticipat":

"Treballs recents suggereixen que fins i tot als Estats Units la pujada del nivell

del mar pot induir migracions a gran escala des de zones de costa sense

protecció, redistribuint la població i provocant molta més pressió a les àrees

interiors."

També demanen més recerca per establir a escala global les característiques i localitzacions

de les respostes migratòries a l'escalfament global i el risc creixent d'inundacions, "per

minimitzar el dany humà potencial causat per aquestes amenaces".
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La badia de Roses i el delta de l'Ebre, en
risc per l'augment del nivell del mar
300 milions de persones amenaçades pel nivell del mar, el triple del previst fins

ara, amb Àsia com el continent més afectat

TEMA: CRISI CLIMÀTICA

El delta de l'Ebre és la part més amenaçada a Catalunya

L'augment del nivell del mar degut a l'escalfament global amenaça molta més població del

que suposen els models actuals. Així ho conclou un estudi publicat a la revista Nature

Communications.

Els autors són Scott Kulp i Benjamin Strauss, de Climate Central, una organització sense

ànim de lucre de Princeton (Estats Units), que proporciona informació sobre clima i energia al

públic i a polítics, per ajudar-los en les seves decisions.

Els dos investigadors han fet servir un nou model digital anomenat CoastalDEM, que utilitza

xarxes neurals -un sistema d'aprenentatge i processament inspirat en el funcionament del

sistema nerviós humà. Segons aquest model, actualment hi ha 110 milions de persones que

viuen per sota del nivell de la marea alta. Estimacions prèvies ho xifraven en 28 milions. I

250 milions són en llocs per sota dels nivells actuals de les inundacions anuals. La xifra

estimada era de 65 milions.

Fins a 460 milions de persones en risc el 2100

Però els autors fan previsions sobre quantes persones es trobaran en llocs de risc segons

com evolucionin les emissions de gasos d'hivernacle com el diòxid de carboni. Si aquestes

emissions arribessin a un pic el 2020, a mitjans de segle hi hauria entre 270 i 320 milions de

persones en llocs que s'inundaran almenys un cop a l'any. Això és més del triple del que

preveuen els models utilitzats actualment, que preveien entre 71 i 86 milions de persones.

Si les emissions segueixen augmentant, el 2050 el nombre de persones afectades variaria

poc: de 280 a 330 milions. Però el gran canvi es produiria a finals de segle. Així, amb

l'escenari de baixes emissions, el 2100 hi haurà entre 300 i 400 milions de persones

afectades per inundacions anuals. I si les emissions augmenten al ritme actual, seran entre

330 i 460 milions. Novament, és més del triple del que preveuen els models fets servir fins

ara.

Els autors també han calculat que actualment hi ha 1.000 milions de persones que viuen en

zones menys de 10 metres per sobre del nivell de la marea alta i que n'hi ha 250 milions

establertes menys d'un metre per sobre del nivell que assoleix la marea alta.

Els autors consideren que el seu sistema corregeix errors del que es fa servir actualment, que

cometia interpretacions equivocades quan les imatges per satèl·lit mostraven edificis o

arbres.

Un mapa detallat

Les prediccions no depenen només de les emissions, sinó de l'augment del nivell del mar que

produeixin. Per això, hi ha un gran marge de resultats. En l'escenari més pessimista, amb

augment d'emissions i un desglaç important del gel antàrtic, els dos investigadors calculen

que el 2100 hi haurà entre 380 i 630 milions de persones vivint en àrees vulnerables.

A la web de Climate Central hi ha un resum en anglès de l'article i un mapa interactiu per

observar les previsions a qualsevol dels 135 països analitzats.

Això permet observar que l'Àsia és el continent més afectat i que fins i tot amb reduccions

de les emissions hi haurà 6 països especialment perjudicats, que són, per aquest ordre, la

Xina, Bangladesh, l'Índia, el Vietnam, Indonèsia i Tailàndia, on 237 milions de persones

poden patir inundacions als llocs de la costa on viuen el 2050. El càlcul actual era de 183

milions. A la Xina hi haurà 93 milions d'afectats i a Bangladesh 42 milions.

Inundacions a Dacca, capital de Bangladesh (Masud Ananda/Flickr)

Les previsions són molt pitjors per al 2100. En aquests països, ara hi ha 250 milions de

persones que viuen per sota del nivell de la marea alta. Això indica que les xifres reals poden

ser molt pitjors, perquè els autors no han considerat el previsible augment de població.

Zones afectades a Catalunya

El mapa permet veure les zones de risc a Catalunya. Una és la badia de Roses, fins a Sant

Martí d'Empúries, i inclou, a l'interior, els Estanys, a la part nord dels Aiguamolls de

l'Empordà.

També estan en risc els Aiguamolls del Baix Empordà, al sud de l'Estartit. Finalment, l'àrea

més afectada és el delta de l'Ebre, on gairebé tot té el color vermell d'alarma.

A la resta del sud d'Europa destaquen el Parc Nacional de Doñana, la Manga del Mar Menor,

a Múrcia, i el nord-est d'Itàlia, incloent-hi Trieste, Venècia i Ravenna.

També estan en risc moltes zones de l'est de França, de l'est i l'oest del Regne Unit -com

Liverpool-, tot el litoral des del nord de França fins a l'oest de Dinamarca, incloent-hi, per tant,

Bèlgica, Holanda i una part d'Alemanya, una part del nord de Polònia i part de la costa de

Lituània.

Els Estats Units també es veuran afectats. Estaran en risc Louisiana i Florida, però també

Long Island, a Nova York, i cap a l'interior, les terres situades al llarg del riu Delaware.

Provocarà grans migracions

Per a Scott Kulp, autor principal de l'estudi, aquestes dades mostren el potencial de

l'escalfament global perquè en el transcurs d'una vida humana puguem veure com es

modifiquen ciutats, línies de costa, economies i regions senceres:

"Com que la línia de marea puja per sobre del terreny que la gent anomena llar,

els països hauran de confrontar cada vegada més qüestions sobre si les

defenses costaneres els protegeixen i quant i com."

Per això els autors destaquen que les comunitats costaneres han de preparar-se "per a futurs

molt més difícils dels que actualment s'han anticipat":

"Treballs recents suggereixen que fins i tot als Estats Units la pujada del nivell

del mar pot induir migracions a gran escala des de zones de costa sense

protecció, redistribuint la població i provocant molta més pressió a les àrees

interiors."

També demanen més recerca per establir a escala global les característiques i localitzacions

de les respostes migratòries a l'escalfament global i el risc creixent d'inundacions, "per

minimitzar el dany humà potencial causat per aquestes amenaces".
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La badia de Roses i el delta de l'Ebre, en
risc per l'augment del nivell del mar
300 milions de persones amenaçades pel nivell del mar, el triple del previst fins

ara, amb Àsia com el continent més afectat

TEMA: CRISI CLIMÀTICA

El delta de l'Ebre és la part més amenaçada a Catalunya

L'augment del nivell del mar degut a l'escalfament global amenaça molta més població del

que suposen els models actuals. Així ho conclou un estudi publicat a la revista Nature

Communications.

Els autors són Scott Kulp i Benjamin Strauss, de Climate Central, una organització sense

ànim de lucre de Princeton (Estats Units), que proporciona informació sobre clima i energia al

públic i a polítics, per ajudar-los en les seves decisions.

Els dos investigadors han fet servir un nou model digital anomenat CoastalDEM, que utilitza

xarxes neurals -un sistema d'aprenentatge i processament inspirat en el funcionament del

sistema nerviós humà. Segons aquest model, actualment hi ha 110 milions de persones que

viuen per sota del nivell de la marea alta. Estimacions prèvies ho xifraven en 28 milions. I

250 milions són en llocs per sota dels nivells actuals de les inundacions anuals. La xifra

estimada era de 65 milions.

Fins a 460 milions de persones en risc el 2100

Però els autors fan previsions sobre quantes persones es trobaran en llocs de risc segons

com evolucionin les emissions de gasos d'hivernacle com el diòxid de carboni. Si aquestes

emissions arribessin a un pic el 2020, a mitjans de segle hi hauria entre 270 i 320 milions de

persones en llocs que s'inundaran almenys un cop a l'any. Això és més del triple del que

preveuen els models utilitzats actualment, que preveien entre 71 i 86 milions de persones.

Si les emissions segueixen augmentant, el 2050 el nombre de persones afectades variaria

poc: de 280 a 330 milions. Però el gran canvi es produiria a finals de segle. Així, amb

l'escenari de baixes emissions, el 2100 hi haurà entre 300 i 400 milions de persones

afectades per inundacions anuals. I si les emissions augmenten al ritme actual, seran entre

330 i 460 milions. Novament, és més del triple del que preveuen els models fets servir fins

ara.

Els autors també han calculat que actualment hi ha 1.000 milions de persones que viuen en

zones menys de 10 metres per sobre del nivell de la marea alta i que n'hi ha 250 milions

establertes menys d'un metre per sobre del nivell que assoleix la marea alta.

Els autors consideren que el seu sistema corregeix errors del que es fa servir actualment, que

cometia interpretacions equivocades quan les imatges per satèl·lit mostraven edificis o

arbres.

Un mapa detallat

Les prediccions no depenen només de les emissions, sinó de l'augment del nivell del mar que

produeixin. Per això, hi ha un gran marge de resultats. En l'escenari més pessimista, amb

augment d'emissions i un desglaç important del gel antàrtic, els dos investigadors calculen

que el 2100 hi haurà entre 380 i 630 milions de persones vivint en àrees vulnerables.

A la web de Climate Central hi ha un resum en anglès de l'article i un mapa interactiu per

observar les previsions a qualsevol dels 135 països analitzats.

Això permet observar que l'Àsia és el continent més afectat i que fins i tot amb reduccions

de les emissions hi haurà 6 països especialment perjudicats, que són, per aquest ordre, la

Xina, Bangladesh, l'Índia, el Vietnam, Indonèsia i Tailàndia, on 237 milions de persones

poden patir inundacions als llocs de la costa on viuen el 2050. El càlcul actual era de 183

milions. A la Xina hi haurà 93 milions d'afectats i a Bangladesh 42 milions.

Inundacions a Dacca, capital de Bangladesh (Masud Ananda/Flickr)

Les previsions són molt pitjors per al 2100. En aquests països, ara hi ha 250 milions de

persones que viuen per sota del nivell de la marea alta. Això indica que les xifres reals poden

ser molt pitjors, perquè els autors no han considerat el previsible augment de població.

Zones afectades a Catalunya

El mapa permet veure les zones de risc a Catalunya. Una és la badia de Roses, fins a Sant

Martí d'Empúries, i inclou, a l'interior, els Estanys, a la part nord dels Aiguamolls de

l'Empordà.

També estan en risc els Aiguamolls del Baix Empordà, al sud de l'Estartit. Finalment, l'àrea

més afectada és el delta de l'Ebre, on gairebé tot té el color vermell d'alarma.
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Roses viurà un pont de Hallowen fantàstic
i terrorífic amb el II Festival de Curts Bai
de Fest
 30/10/2019

Entre demà, 31 d’octubre i dissabte, 2 de novembre, el Teatre Municipal acollirà
el II Festival de Curts Fantàstics i de Terror Bai de Fest de Roses  amb la projecció
de 82 curtmetratges

82 curtmetratges fantàstics i terror són els que entren a concurs en aquest segon
Festival de Curts Fantàstics i de Terror de Roses Bai de Fest. Uns treballs
cinematogràfics “que han estat seleccionats entre els més de 300 curst de molta
qualitat que han presentat directors, tant professionals com amateurs, d’Iran,
Brasil, Canadà, Xina i Espanya, entre d’altres països”, ha destacat l’organitzador
del Bai de Fest, Sergi Cayuela.

El certamen cinematogràfic s’inaugurarà demà dijous, 31 d’octubre amb la següent
programació:

31 d’octubre: de 21:00 a 02:00 (Terror) “Bai de Horror”

1 de novembre: de 16:00 a 21:00 (Familiar) “Bai de Family”

1 de novembre: de 22:00 a 03:00 (Friki) “Horror Friki Night”

2 de novembre: de 16:00 a 22:00 (Fantàstic i entrega premis) “Bai de Fantastic”

Els premis que s’atorgaran en aquest segon Festival Bai de Fest seran els següents:

Iris d’Or al millor curt del festival amb trofeu, 200€ i lot Bai de Fest

Iris Vermell al millor curt de terror amb trofeu i lot Bai de Fest

Iris Verd al millor curt fantàstic amb trofeu i lot Bai de Fest

Eyemation més ben curt d’animació amb trofeu i lot Bai de Fest

Almanegra al millor friki amb trofeu i lot Bai de Fest

Millor al millor curt votat pel públic amb trofeu i lot Bai de Fest

Tags: 82 curtmetratges, Bai de Family, Bai de Fantastic, Bai de Fest, Bai de Horror, Horror Friki Night, II
Festival de Curts Fantàstics i de Terror de Roses Bai de Fest
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Moment de l'entrega dels xecs a les presidentes de la Fundació Roses Contra el Càncer i l'Associació
Tramuntanets

Els Anysetiers donen a la Fundació Roses
Contra el Càncer 4.000 €, i 2.000 euros a
Tramuntanets
 30/10/2019

Una donació que va tenir lloc el passat dissabte en la trobada anual que l’Ordre
Internacional dels Anysetiers celebren al Castell de Peralada

Aquest passat dissabte en un acte que es va celebrar al Castell de Peralada, la
Commandaria’ Badia de Roses- Costa Brava dels Anysetiers, constituïda l’any 2013,
va donar a la Fundació Roses Contra el Càncer un donatiu de 2.000 euros per tal que
aquesta entitat pugui continuar ajudant als familiars i malalts oncològics. Una
quantitat de diners que l’Ordre Internacional dels Anysetiers, amb seu a França, va
voler sumar donant 2.000 euros més conscients que l’ajuda humanitària, mèdica,
psicològica i social que ofereix la Fundació esdevé, avui dia, fonamental.

La presidenta de la Fundació Roses Contra el Càncer, Pilar Serra, acompanyada
d’una membre de la Junta de l’entitat, Núria Páramo, va recollir el xec de 4.000
euros. Una donació per la qual Serra es va mostrar “molta agraïda per aquesta
aportació i per totes les que ens han fet durant els anys anteriors i que, en
aquesta ocasió els diners aniran destinats a l’atenció psico-socila dels malalts i
familiars”, va assegurar Pilar.

La generositat dels Anysetiers es va estendre a l’Associació Tramuntantes de Roses
lliurant a la presidenta de l’entitat, Soraya Giménez, que va anar acompanyada de la
voluntària Maribel Machado, un xec de 2.000 euros. Giménez també es va mostrar
“molt agraïda per aquesta aportació que ens fan anualment i que esdevé
imprescindible per a poder organitzar el Casal de Nadal i el Casal de Setmana
Santa, sense que signifiqui cap cost pels pares i mares de la mainada”.

Cal destacar que aquest acte filantròpic, que va finalitzar amb un sopar, l’Ajuntament
de Roses va estar representat per les regidores Sílvia Ripoll i Vero Medina.
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Moment de l'entrega dels xecs a les presidentes de la Fundació Roses Contra el Càncer i l'Associació
Tramuntanets

Els Anysetiers donen a la Fundació Roses
Contra el Càncer 4.000 €, i 2.000 euros a
Tramuntanets
 30/10/2019

Una donació que va tenir lloc el passat dissabte en la trobada anual que l’Ordre
Internacional dels Anysetiers celebren al Castell de Peralada

Aquest passat dissabte en un acte que es va celebrar al Castell de Peralada, la
Commandaria’ Badia de Roses- Costa Brava dels Anysetiers, constituïda l’any 2013,
va donar a la Fundació Roses Contra el Càncer un donatiu de 2.000 euros per tal que
aquesta entitat pugui continuar ajudant als familiars i malalts oncològics. Una
quantitat de diners que l’Ordre Internacional dels Anysetiers, amb seu a França, va
voler sumar donant 2.000 euros més conscients que l’ajuda humanitària, mèdica,
psicològica i social que ofereix la Fundació esdevé, avui dia, fonamental.

La presidenta de la Fundació Roses Contra el Càncer, Pilar Serra, acompanyada
d’una membre de la Junta de l’entitat, Núria Páramo, va recollir el xec de 4.000
euros. Una donació per la qual Serra es va mostrar “molta agraïda per aquesta
aportació i per totes les que ens han fet durant els anys anteriors i que, en
aquesta ocasió els diners aniran destinats a l’atenció psico-socila dels malalts i
familiars”, va assegurar Pilar.

La generositat dels Anysetiers es va estendre a l’Associació Tramuntantes de Roses
lliurant a la presidenta de l’entitat, Soraya Giménez, que va anar acompanyada de la
voluntària Maribel Machado, un xec de 2.000 euros. Giménez també es va mostrar
“molt agraïda per aquesta aportació que ens fan anualment i que esdevé
imprescindible per a poder organitzar el Casal de Nadal i el Casal de Setmana
Santa, sense que signifiqui cap cost pels pares i mares de la mainada”.

Cal destacar que aquest acte filantròpic, que va finalitzar amb un sopar, l’Ajuntament
de Roses va estar representat per les regidores Sílvia Ripoll i Vero Medina.
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Senderistes, atletes, submarinistes i ciutadans van recollir més d'tona de brossa a la badia de Roses mentre
feien esport

Blanes agafa el relleu de Roses en l’eco-
marxa del projecte ‘Mou-te pel Mar’
 30/10/2019

El projecte ‘Mout-te pel Mar’, coordinat per la plataforma digital Twinapp es
desenvoluparà aquest proper diumenge, 3 de novembre, a Blanes

Després de l’èxit de la primera gran campanya del projecte Mou-te pel Mar a
Palamós i Sant Feliu de Guíxols, i del que va assolir el passat diumenge a la platja de
l’Almadrava de Roses, els proper municipi que hi participarà serà Blanes, aquest
proper diumenge, 3 de novembre.
Els interessats en participar-hi ja s’estan agrupant a través de la plataforma digital
Twinapp, que coordina accions de recollida de brossa del medi marí i dels entorns
naturals de la Costa Brava, combinades amb l’activitat pesquera i l’esportiva.

A Blanes, el punt de trobada serà diumenge a les 9 del matí al passeig de Mar, al
Banc dels Músics, on el grup de participants es reunirà i després d’un escalfament
conjunt sortiran pels entorns per fer esport i recollir la brossa que trobin pel camí.

A les eco-marxes o sortides de plogging fetes al setembre a Palamós i Sant Feliu es
van recollir prop de dues tones de brossa, amb la col·laboració de les confraries de
pescadors d’aquestes localitats de la Costa Brava, que durant la setmana van
recollir els residus que trobaven a alta mar mentre sortien a feinejar. I a Roses es va
recollir més d’1 tona de deixalles en tan sols 3 hores.
La Confraria de Pescadors de Blanes s’adhereix a la campanya, posant de relleu la
implicació de la comunitat pesquera en aquesta iniciativa de la qual en són, al
mateix temps, beneficiaris i impulsors d’un moviment social que neix de la
preocupació per la conservació del mar.

Esport, salut i consciència mediambiental

Aquest són els tres eixos del projecte “Mou-te pel Mar”, que compta amb la
col·laboració de RunWomanRun, una entitat sense ànim de lucre que fomenta les
pràctiques esportives.

A través de Twinapp es coordinen les diferents sortides, tant per mar com per terra, i
des del llançament de l’app s’ha creat una gran capacitat de relació entre els
usuaris, que comparteixen la seva afició per l’esport, la promoció d’hàbits
saludables a través de l’esport i la preocupació pel medi ambient.

Les inscripcions són gratuïtes i es poden fer a través de www.twinapp.net/
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Senderistes, atletes, submarinistes i ciutadans van recollir més d'tona de brossa a la badia de Roses mentre
feien esport

Blanes agafa el relleu de Roses en l’eco-
marxa del projecte ‘Mou-te pel Mar’
 30/10/2019

El projecte ‘Mout-te pel Mar’, coordinat per la plataforma digital Twinapp es
desenvoluparà aquest proper diumenge, 3 de novembre, a Blanes

Després de l’èxit de la primera gran campanya del projecte Mou-te pel Mar a
Palamós i Sant Feliu de Guíxols, i del que va assolir el passat diumenge a la platja de
l’Almadrava de Roses, els proper municipi que hi participarà serà Blanes, aquest
proper diumenge, 3 de novembre.
Els interessats en participar-hi ja s’estan agrupant a través de la plataforma digital
Twinapp, que coordina accions de recollida de brossa del medi marí i dels entorns
naturals de la Costa Brava, combinades amb l’activitat pesquera i l’esportiva.

A Blanes, el punt de trobada serà diumenge a les 9 del matí al passeig de Mar, al
Banc dels Músics, on el grup de participants es reunirà i després d’un escalfament
conjunt sortiran pels entorns per fer esport i recollir la brossa que trobin pel camí.

A les eco-marxes o sortides de plogging fetes al setembre a Palamós i Sant Feliu es
van recollir prop de dues tones de brossa, amb la col·laboració de les confraries de
pescadors d’aquestes localitats de la Costa Brava, que durant la setmana van
recollir els residus que trobaven a alta mar mentre sortien a feinejar. I a Roses es va
recollir més d’1 tona de deixalles en tan sols 3 hores.
La Confraria de Pescadors de Blanes s’adhereix a la campanya, posant de relleu la
implicació de la comunitat pesquera en aquesta iniciativa de la qual en són, al
mateix temps, beneficiaris i impulsors d’un moviment social que neix de la
preocupació per la conservació del mar.

Esport, salut i consciència mediambiental

Aquest són els tres eixos del projecte “Mou-te pel Mar”, que compta amb la
col·laboració de RunWomanRun, una entitat sense ànim de lucre que fomenta les
pràctiques esportives.

A través de Twinapp es coordinen les diferents sortides, tant per mar com per terra, i
des del llançament de l’app s’ha creat una gran capacitat de relació entre els
usuaris, que comparteixen la seva afició per l’esport, la promoció d’hàbits
saludables a través de l’esport i la preocupació pel medi ambient.

Les inscripcions són gratuïtes i es poden fer a través de www.twinapp.net/
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Senderistes, atletes, submarinistes i ciutadans van recollir més d'tona de brossa a la badia de Roses mentre
feien esport

Blanes agafa el relleu de Roses en l’eco-
marxa del projecte ‘Mou-te pel Mar’
 30/10/2019

El projecte ‘Mout-te pel Mar’, coordinat per la plataforma digital Twinapp es
desenvoluparà aquest proper diumenge, 3 de novembre, a Blanes

Després de l’èxit de la primera gran campanya del projecte Mou-te pel Mar a
Palamós i Sant Feliu de Guíxols, i del que va assolir el passat diumenge a la platja de
l’Almadrava de Roses, els proper municipi que hi participarà serà Blanes, aquest
proper diumenge, 3 de novembre.
Els interessats en participar-hi ja s’estan agrupant a través de la plataforma digital
Twinapp, que coordina accions de recollida de brossa del medi marí i dels entorns
naturals de la Costa Brava, combinades amb l’activitat pesquera i l’esportiva.

A Blanes, el punt de trobada serà diumenge a les 9 del matí al passeig de Mar, al
Banc dels Músics, on el grup de participants es reunirà i després d’un escalfament
conjunt sortiran pels entorns per fer esport i recollir la brossa que trobin pel camí.

A les eco-marxes o sortides de plogging fetes al setembre a Palamós i Sant Feliu es
van recollir prop de dues tones de brossa, amb la col·laboració de les confraries de
pescadors d’aquestes localitats de la Costa Brava, que durant la setmana van
recollir els residus que trobaven a alta mar mentre sortien a feinejar. I a Roses es va
recollir més d’1 tona de deixalles en tan sols 3 hores.
La Confraria de Pescadors de Blanes s’adhereix a la campanya, posant de relleu la
implicació de la comunitat pesquera en aquesta iniciativa de la qual en són, al
mateix temps, beneficiaris i impulsors d’un moviment social que neix de la
preocupació per la conservació del mar.

Esport, salut i consciència mediambiental

Aquest són els tres eixos del projecte “Mou-te pel Mar”, que compta amb la
col·laboració de RunWomanRun, una entitat sense ànim de lucre que fomenta les
pràctiques esportives.

A través de Twinapp es coordinen les diferents sortides, tant per mar com per terra, i
des del llançament de l’app s’ha creat una gran capacitat de relació entre els
usuaris, que comparteixen la seva afició per l’esport, la promoció d’hàbits
saludables a través de l’esport i la preocupació pel medi ambient.

Les inscripcions són gratuïtes i es poden fer a través de www.twinapp.net/
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Jordi Segura a la Casa del Mar de Roses durant la campanya de donació de sang que es va fer aquest passat
dissabte

El rosinc Jordi Segura és el nou president
de l’Associació de Donants de Sang de
Girona
 30/10/2019

La Junta Directiva de l’Associació de Donants de Sang de Girona nomena a Jordi
Segura president de l’entitat en substitució de Marc Ibars

Ja feia més d’un any que l’Associació de Donants de Sang de Girona tenia previst
donar el relleu al càrrec de president, després que Marc Ibars comuniqués que voliar
renunciar després d’estar al capdavant de l’entitat més de 40 anys.

I a la reunió de la Junta Directiva de l’Associació de Donants de Sang de Girona, es
va decidir que Jordi Segura sigui el nou president de l’entitat

Una designació que per a l’actual president de la Creu Roja Roses-Castelló
d’Empúries “és un honor, una satisfacció que els teus companys et designin per
ser el responsable de l’Associació de Donants de Sang de Girona, però a la
vegada és un veritable compromís, ja que comptant amb les persones que
conformen la Junta Directiva i la xarxa de delegats de tota la província de
Girona, estem parlant que sota la meva responsabilitat hi ha unes 280
persones”, ha afirmat Segura.

Pel que fa a les donacions de sang, Jordi Segura explica que “des de fa bastants
anys Catalunya i Girona són autosuficients, tot i que cada dia surt noves
necessitats degut a que cada cop més s’elaboren medicaments a partir dels
derivats de la sang, i per això actualment s’està incidint en la recollida de
plasma, amb el que estem bastant deficitaris”.

I per això, entre els objectius marcats pel nou president de l’Associació de Donants
de Sang de Girona “està l’assolir una major implicació per part de la joventut a
donar sang, ja que és el segment de població que menys ho fa, i una de les fites
que volem aconseguir és que el jovent sigui més solidari anant a les campanyes
de donació per donar sang”.
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El rosinc Jordi Segura és el nou president
de l’Associació de Donants de Sang de
Girona
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La Junta Directiva de l’Associació de Donants de Sang de Girona nomena a Jordi
Segura president de l’entitat en substitució de Marc Ibars

Ja feia més d’un any que l’Associació de Donants de Sang de Girona tenia previst
donar el relleu al càrrec de president, després que Marc Ibars comuniqués que voliar
renunciar després d’estar al capdavant de l’entitat més de 40 anys.

I a la reunió de la Junta Directiva de l’Associació de Donants de Sang de Girona, es
va decidir que Jordi Segura sigui el nou president de l’entitat

Una designació que per a l’actual president de la Creu Roja Roses-Castelló
d’Empúries “és un honor, una satisfacció que els teus companys et designin per
ser el responsable de l’Associació de Donants de Sang de Girona, però a la
vegada és un veritable compromís, ja que comptant amb les persones que
conformen la Junta Directiva i la xarxa de delegats de tota la província de
Girona, estem parlant que sota la meva responsabilitat hi ha unes 280
persones”, ha afirmat Segura.

Pel que fa a les donacions de sang, Jordi Segura explica que “des de fa bastants
anys Catalunya i Girona són autosuficients, tot i que cada dia surt noves
necessitats degut a que cada cop més s’elaboren medicaments a partir dels
derivats de la sang, i per això actualment s’està incidint en la recollida de
plasma, amb el que estem bastant deficitaris”.

I per això, entre els objectius marcats pel nou president de l’Associació de Donants
de Sang de Girona “està l’assolir una major implicació per part de la joventut a
donar sang, ja que és el segment de població que menys ho fa, i una de les fites
que volem aconseguir és que el jovent sigui més solidari anant a les campanyes
de donació per donar sang”.
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Jordi Segura a la Casa del Mar de Roses durant la campanya de donació de sang que es va fer aquest passat
dissabte

El rosinc Jordi Segura és el nou president
de l’Associació de Donants de Sang de
Girona
 30/10/2019

La Junta Directiva de l’Associació de Donants de Sang de Girona nomena a Jordi
Segura president de l’entitat en substitució de Marc Ibars

Ja feia més d’un any que l’Associació de Donants de Sang de Girona tenia previst
donar el relleu al càrrec de president, després que Marc Ibars comuniqués que voliar
renunciar després d’estar al capdavant de l’entitat més de 40 anys.

I a la reunió de la Junta Directiva de l’Associació de Donants de Sang de Girona, es
va decidir que Jordi Segura sigui el nou president de l’entitat

Una designació que per a l’actual president de la Creu Roja Roses-Castelló
d’Empúries “és un honor, una satisfacció que els teus companys et designin per
ser el responsable de l’Associació de Donants de Sang de Girona, però a la
vegada és un veritable compromís, ja que comptant amb les persones que
conformen la Junta Directiva i la xarxa de delegats de tota la província de
Girona, estem parlant que sota la meva responsabilitat hi ha unes 280
persones”, ha afirmat Segura.

Pel que fa a les donacions de sang, Jordi Segura explica que “des de fa bastants
anys Catalunya i Girona són autosuficients, tot i que cada dia surt noves
necessitats degut a que cada cop més s’elaboren medicaments a partir dels
derivats de la sang, i per això actualment s’està incidint en la recollida de
plasma, amb el que estem bastant deficitaris”.

I per això, entre els objectius marcats pel nou president de l’Associació de Donants
de Sang de Girona “està l’assolir una major implicació per part de la joventut a
donar sang, ja que és el segment de població que menys ho fa, i una de les fites
que volem aconseguir és que el jovent sigui més solidari anant a les campanyes
de donació per donar sang”.
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Tots els equips, jugadors, entrenadors, delegats i directiva de l'A.E. Roses d'aquesta nova temporada de futbol
2019-2020

261 jugadors, tècnics i directiva de l’A.E.
Roses es presenten davant la seva afició
 30/10/2019

El passat diumenge l’Agrupació Esportiva Roses va presentar als 261 jugadors
amb els que compta el club per la nova temporada de futbol 2019-2020

261 jugadors, 20 més que la temporada passada, dividits en 19 equips, juntament
amb els seus respectius entrenadors i delegats, es van presentar diumenge passat a
l’Estadi Municipal del Mas Oliva davant la seva afició en aquesta nova temporada de
futbol 2019-20.

Un nou curs futbolístic en el que el club s’ha marcat l’objectiu “a nivell de futbol
base, mantenir la categoria de la 1ª Divisió dels equips Cadet i Juvenil, perquè
estar a la màxima categoria és un reclam per la mainada alhora de confeccionar
els equips i que aquests siguin competitius”, va afirmar el president de l’A.E.
Roses, Sergi López.

I pel que fa al primer equip, López, va afirmar que “l’objectiu és consolidar un bloc
de jugadors que estigui disputant còmodament a 3ª Catalana per a dos anys
vista mirar si podem assolir l’ascens a 2ª Catalana amb garanties, és a dir, que si
aconseguim l’ascens serà per mantenir-nos i consolidar-nos a Segona Catalana, i
no pas fer d’equip ascensor”.

Per problemes tècnics el president no va poder llegir el discurs de cada any per la
presentació dels equips de la nova temporada de futbol, per això ho reproduïm
aquí:

Discurs:

Bon dia a tothom,

Jugadors„ entrenadors, delegats i familiar.

Avui ens trobem per realitzar la presentació de la temporada 2019-2020, la qual es
troba a les portes del centenari i en la que viurem experiències de les quals ens hem
de quedar amb les bones coses per tal de poder créixer com a persones i corn
esportistes.

Vull agrair l’esforç, la dedicació a totes les persones de la Junta Directiva aquí
presents que fan possible que el club tiri endavant, també al coordinador per tota la
feina que realitza, així com els entrenadors i delegats.

Així també volem agrair a tots els nostres col·laboradors, i especialment al nostre
sponsor principal: el restaurant E1 Corral.

Vull puntualitzar que la nostra entitat és de les mes antigues d’aquest poble sinó la
més antiga. Aquest club sempre ha estat vinculat amb actes no tan sols esportius
sinó també socials, donat a que ha impulsat moltes activitats pel nostre poble, com
ara la quina, les vaquilles, etc…) i ha desenvolupat una tasca en la formació
esportiva i humana amb la mainada de Roses durant aquests quasi 100 anys.

El nostre club ha arribat fins aquí gràcies a l’esforç, al treball, superant infinits
inconvenients i problemes al llarg del temps.

Hi ha hagut moltíssimes persones que han treballat pel club i han dedicat part del
seu temps i vida ha fomentar l’esport, la convivència i els valors humans i esportius
a la Vila de Roses. Amb això vull dir que aquest club ha escrit una història, s’ha
guanyat uns drets, s’ha guanyat un respecte i un lloc a les memòries d’aquest poble
i es mereix un reconeixement per la seva trajectòria.

Jo, com a president d’aquest club no acceptaré cap falta de respecte contra els
nostres drets, la nostra història, per respecte a les persones l tothoni que ha estat i
estan vinculades a la nostra entitat, per tot això i per tots ells defensaré fins a on
calgui.

Moltes gracies per la vostra assistència els meus millors desitjos i èxits per a tothom.

VISCA LA AGRUPACIÓ ESPORTIVA ROSES!!

Sergi López
President de l’A.E. Roses
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Tots els equips, jugadors, entrenadors, delegats i directiva de l'A.E. Roses d'aquesta nova temporada de futbol
2019-2020

261 jugadors, tècnics i directiva de l’A.E.
Roses es presenten davant la seva afició
 30/10/2019

El passat diumenge l’Agrupació Esportiva Roses va presentar als 261 jugadors
amb els que compta el club per la nova temporada de futbol 2019-2020

261 jugadors, 20 més que la temporada passada, dividits en 19 equips, juntament
amb els seus respectius entrenadors i delegats, es van presentar diumenge passat a
l’Estadi Municipal del Mas Oliva davant la seva afició en aquesta nova temporada de
futbol 2019-20.

Un nou curs futbolístic en el que el club s’ha marcat l’objectiu “a nivell de futbol
base, mantenir la categoria de la 1ª Divisió dels equips Cadet i Juvenil, perquè
estar a la màxima categoria és un reclam per la mainada alhora de confeccionar
els equips i que aquests siguin competitius”, va afirmar el president de l’A.E.
Roses, Sergi López.

I pel que fa al primer equip, López, va afirmar que “l’objectiu és consolidar un bloc
de jugadors que estigui disputant còmodament a 3ª Catalana per a dos anys
vista mirar si podem assolir l’ascens a 2ª Catalana amb garanties, és a dir, que si
aconseguim l’ascens serà per mantenir-nos i consolidar-nos a Segona Catalana, i
no pas fer d’equip ascensor”.

Per problemes tècnics el president no va poder llegir el discurs de cada any per la
presentació dels equips de la nova temporada de futbol, per això ho reproduïm
aquí:

Discurs:

Bon dia a tothom,

Jugadors„ entrenadors, delegats i familiar.

Avui ens trobem per realitzar la presentació de la temporada 2019-2020, la qual es
troba a les portes del centenari i en la que viurem experiències de les quals ens hem
de quedar amb les bones coses per tal de poder créixer com a persones i corn
esportistes.

Vull agrair l’esforç, la dedicació a totes les persones de la Junta Directiva aquí
presents que fan possible que el club tiri endavant, també al coordinador per tota la
feina que realitza, així com els entrenadors i delegats.

Així també volem agrair a tots els nostres col·laboradors, i especialment al nostre
sponsor principal: el restaurant E1 Corral.

Vull puntualitzar que la nostra entitat és de les mes antigues d’aquest poble sinó la
més antiga. Aquest club sempre ha estat vinculat amb actes no tan sols esportius
sinó també socials, donat a que ha impulsat moltes activitats pel nostre poble, com
ara la quina, les vaquilles, etc…) i ha desenvolupat una tasca en la formació
esportiva i humana amb la mainada de Roses durant aquests quasi 100 anys.

El nostre club ha arribat fins aquí gràcies a l’esforç, al treball, superant infinits
inconvenients i problemes al llarg del temps.

Hi ha hagut moltíssimes persones que han treballat pel club i han dedicat part del
seu temps i vida ha fomentar l’esport, la convivència i els valors humans i esportius
a la Vila de Roses. Amb això vull dir que aquest club ha escrit una història, s’ha
guanyat uns drets, s’ha guanyat un respecte i un lloc a les memòries d’aquest poble
i es mereix un reconeixement per la seva trajectòria.

Jo, com a president d’aquest club no acceptaré cap falta de respecte contra els
nostres drets, la nostra història, per respecte a les persones l tothoni que ha estat i
estan vinculades a la nostra entitat, per tot això i per tots ells defensaré fins a on
calgui.

Moltes gracies per la vostra assistència els meus millors desitjos i èxits per a tothom.

VISCA LA AGRUPACIÓ ESPORTIVA ROSES!!

Sergi López
President de l’A.E. Roses
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2019-2020

261 jugadors, tècnics i directiva de l’A.E.
Roses es presenten davant la seva afició
 30/10/2019

El passat diumenge l’Agrupació Esportiva Roses va presentar als 261 jugadors
amb els que compta el club per la nova temporada de futbol 2019-2020

261 jugadors, 20 més que la temporada passada, dividits en 19 equips, juntament
amb els seus respectius entrenadors i delegats, es van presentar diumenge passat a
l’Estadi Municipal del Mas Oliva davant la seva afició en aquesta nova temporada de
futbol 2019-20.

Un nou curs futbolístic en el que el club s’ha marcat l’objectiu “a nivell de futbol
base, mantenir la categoria de la 1ª Divisió dels equips Cadet i Juvenil, perquè
estar a la màxima categoria és un reclam per la mainada alhora de confeccionar
els equips i que aquests siguin competitius”, va afirmar el president de l’A.E.
Roses, Sergi López.

I pel que fa al primer equip, López, va afirmar que “l’objectiu és consolidar un bloc
de jugadors que estigui disputant còmodament a 3ª Catalana per a dos anys
vista mirar si podem assolir l’ascens a 2ª Catalana amb garanties, és a dir, que si
aconseguim l’ascens serà per mantenir-nos i consolidar-nos a Segona Catalana, i
no pas fer d’equip ascensor”.

Per problemes tècnics el president no va poder llegir el discurs de cada any per la
presentació dels equips de la nova temporada de futbol, per això ho reproduïm
aquí:

Discurs:

Bon dia a tothom,

Jugadors„ entrenadors, delegats i familiar.

Avui ens trobem per realitzar la presentació de la temporada 2019-2020, la qual es
troba a les portes del centenari i en la que viurem experiències de les quals ens hem
de quedar amb les bones coses per tal de poder créixer com a persones i corn
esportistes.

Vull agrair l’esforç, la dedicació a totes les persones de la Junta Directiva aquí
presents que fan possible que el club tiri endavant, també al coordinador per tota la
feina que realitza, així com els entrenadors i delegats.

Així també volem agrair a tots els nostres col·laboradors, i especialment al nostre
sponsor principal: el restaurant E1 Corral.

Vull puntualitzar que la nostra entitat és de les mes antigues d’aquest poble sinó la
més antiga. Aquest club sempre ha estat vinculat amb actes no tan sols esportius
sinó també socials, donat a que ha impulsat moltes activitats pel nostre poble, com
ara la quina, les vaquilles, etc…) i ha desenvolupat una tasca en la formació
esportiva i humana amb la mainada de Roses durant aquests quasi 100 anys.

El nostre club ha arribat fins aquí gràcies a l’esforç, al treball, superant infinits
inconvenients i problemes al llarg del temps.

Hi ha hagut moltíssimes persones que han treballat pel club i han dedicat part del
seu temps i vida ha fomentar l’esport, la convivència i els valors humans i esportius
a la Vila de Roses. Amb això vull dir que aquest club ha escrit una història, s’ha
guanyat uns drets, s’ha guanyat un respecte i un lloc a les memòries d’aquest poble
i es mereix un reconeixement per la seva trajectòria.

Jo, com a president d’aquest club no acceptaré cap falta de respecte contra els
nostres drets, la nostra història, per respecte a les persones l tothoni que ha estat i
estan vinculades a la nostra entitat, per tot això i per tots ells defensaré fins a on
calgui.

Moltes gracies per la vostra assistència els meus millors desitjos i èxits per a tothom.

VISCA LA AGRUPACIÓ ESPORTIVA ROSES!!

Sergi López
President de l’A.E. Roses
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Tots els equips, jugadors, entrenadors, delegats i directiva de l'A.E. Roses d'aquesta nova temporada de futbol
2019-2020

261 jugadors, tècnics i directiva de l’A.E.
Roses es presenten davant la seva afició
 30/10/2019

El passat diumenge l’Agrupació Esportiva Roses va presentar als 261 jugadors
amb els que compta el club per la nova temporada de futbol 2019-2020

261 jugadors, 20 més que la temporada passada, dividits en 19 equips, juntament
amb els seus respectius entrenadors i delegats, es van presentar diumenge passat a
l’Estadi Municipal del Mas Oliva davant la seva afició en aquesta nova temporada de
futbol 2019-20.

Un nou curs futbolístic en el que el club s’ha marcat l’objectiu “a nivell de futbol
base, mantenir la categoria de la 1ª Divisió dels equips Cadet i Juvenil, perquè
estar a la màxima categoria és un reclam per la mainada alhora de confeccionar
els equips i que aquests siguin competitius”, va afirmar el president de l’A.E.
Roses, Sergi López.

I pel que fa al primer equip, López, va afirmar que “l’objectiu és consolidar un bloc
de jugadors que estigui disputant còmodament a 3ª Catalana per a dos anys
vista mirar si podem assolir l’ascens a 2ª Catalana amb garanties, és a dir, que si
aconseguim l’ascens serà per mantenir-nos i consolidar-nos a Segona Catalana, i
no pas fer d’equip ascensor”.

Per problemes tècnics el president no va poder llegir el discurs de cada any per la
presentació dels equips de la nova temporada de futbol, per això ho reproduïm
aquí:

Discurs:

Bon dia a tothom,

Jugadors„ entrenadors, delegats i familiar.

Avui ens trobem per realitzar la presentació de la temporada 2019-2020, la qual es
troba a les portes del centenari i en la que viurem experiències de les quals ens hem
de quedar amb les bones coses per tal de poder créixer com a persones i corn
esportistes.

Vull agrair l’esforç, la dedicació a totes les persones de la Junta Directiva aquí
presents que fan possible que el club tiri endavant, també al coordinador per tota la
feina que realitza, així com els entrenadors i delegats.

Així també volem agrair a tots els nostres col·laboradors, i especialment al nostre
sponsor principal: el restaurant E1 Corral.

Vull puntualitzar que la nostra entitat és de les mes antigues d’aquest poble sinó la
més antiga. Aquest club sempre ha estat vinculat amb actes no tan sols esportius
sinó també socials, donat a que ha impulsat moltes activitats pel nostre poble, com
ara la quina, les vaquilles, etc…) i ha desenvolupat una tasca en la formació
esportiva i humana amb la mainada de Roses durant aquests quasi 100 anys.

El nostre club ha arribat fins aquí gràcies a l’esforç, al treball, superant infinits
inconvenients i problemes al llarg del temps.

Hi ha hagut moltíssimes persones que han treballat pel club i han dedicat part del
seu temps i vida ha fomentar l’esport, la convivència i els valors humans i esportius
a la Vila de Roses. Amb això vull dir que aquest club ha escrit una història, s’ha
guanyat uns drets, s’ha guanyat un respecte i un lloc a les memòries d’aquest poble
i es mereix un reconeixement per la seva trajectòria.

Jo, com a president d’aquest club no acceptaré cap falta de respecte contra els
nostres drets, la nostra història, per respecte a les persones l tothoni que ha estat i
estan vinculades a la nostra entitat, per tot això i per tots ells defensaré fins a on
calgui.

Moltes gracies per la vostra assistència els meus millors desitjos i èxits per a tothom.

VISCA LA AGRUPACIÓ ESPORTIVA ROSES!!

Sergi López
President de l’A.E. Roses
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El cotxe, poc abans de ser retirat de la via pública, va quedar per sinistre total

Es crema un cotxe aquesta passada
matinada a Roses
 30/10/2019

Les flames esquerden els vidres de la façana d’alguns dels habitatges de
l’immoble on estava estacionat el cotxe

A les 1:49 hores d’aquesta passada matinada els Bombers de Roses ha rebut l’avís
que un cotxe s’estava cremant quan estava estacionat al nº 53 del carrer Santiago
Ramon i Cajal de la Vila. Fins al lloc s’ha desplaçat un dotació dels Bombers, que no
han pogut evitar que les flames calcinessin el vehicle a més d’afectar la façana de
l’edifici, provocant, entre d’altres desperfectes, esquerdes als vidres d’alguns dels
habitatges i afectació a la caixa de comptadors del subministrament del gas.

Per aquest motiu, han hagut d’avisar als tècnics de la companyia del gas, els quals
han pogut comprovar que cap dels comptadors va resultar malmès.

A les 2:18 de la matinada els Bombers van donar per extingir l’incendi, que no va
provocar cap dany personal.

Fins al lloc dels fets també s’hi va desplaçar una patrulla de la Policia Local de
Roses
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